
 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 

Dagsorden      Skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 13. august 2024, kl. 17-19 

og referat       

Deltagere 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

Forældrerepræsentanter 

Christian Yde (formand) 

Cindy Krogh Omholt  

Solveig Nowak Kristiansen  

Daniel Strandgaard Stage 

Maja Gustafsson 

Margret Heeren 

Louise Torp Jensen (næstformand) 

 

 

Medarbejdere: 

Christina Finnemann Bajagilovic-Viuff (lærer) 

Joy Ellis Krogh Christoffersen (pædagog) 

 

Elevrådet: 

 

 

Ledelse: 

Jens Hedegaard (viceskoleleder)  

Helle Futtrup (skoleleder) 

 

 

Afbud  

Sted 
 

Personalerummet, Viaduktvej 

 

 

 
 

Dagsorden udarbejdet af Christian Yde og Helle Futtrup 

Referent Jens Hedegaard 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Østre Skole 
Viaduktvej 55 

5500 Middelfart 

www.oestre-middelfart.dk 

 

Telefon +45 8888 5660 

Fax +45 8888 5676 
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Ordstyrer:  
Valg af ordstyrer for dette møde: Christian 

 

Besluttet 

Opfølgning 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

2. Nyt fra elevrådet (O og D) 
 

Elevrådet repræsenteres fra næste møde. Der skal vælges nyt elevråd i august. 

 

3. Gennemgang af forretningsordenen. (O,D) 

Forretningsordenen gennemgås på mødet, og der foretages evt. 

justeringer i den. 

           Gennemgået og godkendt 

 

4.  Ansættelser og ansættelsesudvalg. (O, D) 

En gennemgang af de stillingsopslag, vi pt. har.  

          Der skal nedsættes ansættelsesudvalg til de tre dage, vi har    

          ansættelsessamtaler. 

          Vi har samtaler på følgende dage (bestyrelsesdeltagere i parentes): 

          mandag d. 26. august fra kl. 14, Heldagsklassernes nyoprettede hold (CY, LTJ) 

           onsdag d. 28. august fra kl. 14.30, lærere til Viaduktvej (CY, CV) 

           torsdag d. 29. august fra kl. 16, projektstilling SFO (DSS, MG) 

           Stillingsopslagene vedhæftes dette referat 

           Bestyrelsen drøftede, hvordan de opgaver, som ansættelserne skal dække, bliver    

           dækket nu? Det involverer bl.a. fagene matematik, biologi, fysik/kemi, idræt,  

           musik og HDS/Håndværk & Design), hvor forældrene i 8B har rettet henvendelse 

           og udtrykt deres bekymring for det faglige niveau. Alle fag dækkes af kompetente   

           vikarer, som bakkes op af dygtige faglærere, desværre med undtagelse af faget  

           HDS på 8. årgang, hvor vi ikke er lykkedes med kvalificeret underviser endnu. 

 

5. Skolebestyrelsens årshjul 2024-2025 (O og D) 
Formanden udarbejder et årshjul til skolebestyrelsens arbejde, og i den forbindelse 
giver bestyrelsen på dette møde input til emner til årshjulet. 
 
Der er et par punkter allerede til årshjulet, nemlig en opdatering af skolens 

værdiregelsæt samt drøftelse af fokus på elevfravær. 
 
På mødet i september præsenteres årshjulet, som selvfølgelig tilpasses løbende, 
da der næsten altid dukker emner op, som vi ikke er bekendte med fra skoleårets 
begyndelse. 

           Input: Værdiregelsæt, sprogstrategi, opsummering af nuværende principper og  

           retningslinjer 

 

6. Fordeling af forældrerepræsentanter til forældremøderne 

samt opgaver i den forbindelse. (O,D) 

Forældrerepræsentanterne fordeles på klasserne, så skolebestyrelsen er 

repræsenteret på forældremøderne. 

Datoer til forældremøderne præsenteres på mødet. 

Se nedenstående liste. Christian udarbejder en stikordsliste til brug for 

den enkelte repræsentants korte præsentation i klasserne (ca. 2 minutter) 

 

7. Korte meddelelser fra ledelsen og formand. 

 Fjernvarme – status på forløbet 

Det går på bedste beskub med de bump, der nu engang er. Der er tilfredshed med 

tydelig kommunikation – og det går alt i alt fint. Arbejdet forventes færdigt5 i 

løbet af få uger. 
 

 Forældrerepræsentanters deltagelse i Skole og Forældres landsmøde 22-23/11 
 

 Elevtal og nytilkomne elever 
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Vi bliver – som de øvrige år – søgt og valgt til af både tilflyttere og af familier, der 

ønsker et skoleskifte og har hørt godt om Østre Skole. I årets første uge har vi 

skrevet 10 elever ind i mange klasser lige fra 0. – 9. klasse og har pt 379 elever. 
 

 Fokus på affaldssortering 

 Tidsbegrænset venstresvingsforbud ved udkørsel på Viaduktvej forventes iværksat 

til november 

8. Eventuelt. 
Dialogmøde tirsdag d. 20. aug. 17.30-19.00 i Byrådssalen (CY, LST, JC, CV, HE, JE) 

 

 

Punkter til fremtidige møder: 
 Renovering 
 Praktisk forældrehjælp til vedligehold 
 Ny folkeskoleaftale 

 

 

 

Bilag til pkt. 4: 

Se vedhæftede stillingsopslag 

 

 

Bilag til pkt. 6: 

SB’s deltagelse på forældremøder 

 
C-spor + 6A LTJ 27/8 

0A MG 17/9 (kl. 17-19) 

1A DSS 27/8 

2A MH 26/9 

3A LTJ 12/9 

4A (SB-kursus) 8/10 

5A ? 

7. + 9. MG 20/8 

8AB CKO 21/8 

 

 

Bilag til pkt. 6: 

Forslag til præsentation på forældremøder 

 

(se næste side) 
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FORÆLDREMØDER SKOLEÅRET 2024-25 
 
 

 
Hvem er skolebestyrelsen: 

 

- 5 forældrevalgte repræsentanter 

- 2 elevrådsrepræsentanter 

- 2 medarbejderrepræsentanter 

- 2 ledelsesrepræsentanter 

 

Hvad laver bestyrelsen? 
 

- Deltager i ansættelser til skole og SFO 

i det forgangne år er der bla. Ansat skoleleder og afdelingsleder på C-

sporet 

 

- Drøfter og godkender skolens budgetter 

 

- Behandler evt indkomne forslag fra forældre 

 

- Arbejder med skolens principper og retningslinier – fx mobil- eller 

mobbepolitik 

I år har der også været foredrag med børnepsykolog Rikke Yde Tordrup 

om forældreroller og kommunikation 

 

- Deltager i dialogmøder med byråd og skoleudvalg om økonomi, udvikling 

af skolerne 

 

- Der har været arbejdet med forbedring af trafikvilkår omkring skolen 

 

- Bestyrelsen udarbejder fx høringssvar til kommunen, fx omkring 

besparelser eller lignende emner 

 

- Alle er velkomne til at henvende sig til bestyrelsen hvis de har spørgsmål 

eller evt. input til emner i skolens hverdag de ønsker drøftet. 

 


